

快速切取圓型布樣,精確可靠,使用方便, 是布重秤不可或缺的最佳拍檔!

Rapidly cut down fabrics and get the circular samples with reliable accuracy, the sample cutter is the best and indispensable partner of CLOTH BALANCE.

規格 SPECIFIC	ATIONS			
圓切面積 CUT AR	EA 100 cm²			
刀 片 BLADES	4 pcs/set			10
切布軟墊 CUTTIN	G MAT 300 x 240	0 x 18 mr	n ·	
組 件 CONTE	NTS 圓切器 切布墊 備用刀片 螺絲起子 使用說明 木盒	1 pc	Circular Cutter Cutting Mats Spare Blades Screw Driver Operation Instruct Wooden Case	ction
R J DIMENS	IONS 270 x 205	270 x 205 x 140H mm (不含軟墊 without Mats)		
重 量 WEIGH	2.4 kgs		(不含軟墊 w	vithout Mats)



布樣圓切器 ASI-706 Circular Sample Cutter

→ 快速容易 QUICK & EASY

布料(避免網縮)放在切布軟墊上,壓下手鈕並旋轉超過 90 度,即可切取正確的 100 平方公分布樣,用以秤量布重。

Place fabrics (avoid wrinkled) onto the cutting mat, press down hand wheel, rotate over 90 degrees under pressure, and you've got an accurate 100 cm² sample for weighing.

→ 精密加工 PRECISE MACHINING

圓切器是由精密車製的鋁合金圓盤,與鋼製刀片組成。三個圓盤精密配合,並經特殊處理,操作平滑順暢,長期使用絕不磨損或卡死。鋁盤底部接觸面的溝槽設計,可確實壓穩布樣,使切取樣品邊緣完美。

The cutter is made of precisely lathe machined circular disks of aluminum alloy and steel blades. Three circular disks are precisely fitted and specially processed for extremely smooth operation, never worn or stuck for long. At the bottom of disks, grooves design keeps fabrics firm, and samples cut off with clean and neat edges.

→ 安全方便

SAFETY & CONVENIENCE

設有安全卡栓,提供操作時的安全保護。刀槽設計完善,刀片拆裝容易。

Equipped with safety lock latch, provides operation protection. Perfectly designed Blade Ports make easy blades replacement.

→ 完備組合

COMPLETE ASSEMBLY

高級木盒包裝,附切布軟墊、備用刀片與刀片換裝工具。

Each cutter packed in attractive wooden case, supplied with cutting mats, spare blades and blade replacing tool.

雅敏有限公司

231新店市中正路四維巷2弄11號3樓 電話: (O2)2218-3545